
Conditiile mizerabile din sectia Pediatrie a Spitalului din Sighet sunt aduse din nou in actualitate - O pata neagra pentru conducerea spitalului Si Primarie - RUSINE!!!!!!!!!

Scris de Adi Oros
Joi, 08 Decembrie 2016 09:58 - Ultima actualizare Sâmbătă, 10 Decembrie 2016 10:50

   

  

   ''Pana azi am postat doar activitati baschetbalistice pe aceasta pagina, in care am evidentiat
rezultatele deosebite obtinute de catre sportivii sigheteni la nivel national si international, dar
acum sunt nevoit sa fac o exceptie de la regula si sa expun o experienta nefericita traita de
mine in cadrul SPITALULUI SIGHET....am avut neplacerea sa ajung cu baietelul meu la sectia
de pediatrie, unde a si fost internat, la ora 20. Personalul medical a fost receptiv si in acelasi
timp comportandu-se cu profesionalism, insa ce m-a facut sa reactionez in aceasta postare este
faptul ca la sectia de pediatrie era un frig groaznic si in salon nu functiona caloriferul. Pe holurile
sectiei m-a intampinat aceeasi atmosfera rece...fiind nevoit sa aduc de acasa o aeroterma pt a
putea incalzi salonul. Am inteles ca sunt cateva astfel de aeroterme in cadrul sectiei, care sunt
mutate cate 30 de minute prin fiecare salon. Ma intreb cum este posibil asa ceva intr-o sectie
unde se trateaza copii? Se face cumva economie sau e lipsa de interes? Dupa cum zicea un
mare coducator aseara la Antena 3, nu acuz oameni, eu acuz fapte, dar faptele pana la urma
sunt actiunile oamenilor, a oamenilor care ne conduc si ne-au condus....

  

   Domnilor conducatori si fosti conducatori, aici e vorba de copii, de viitorul acestui oras, dar se
pare ca pt dvs Spitalul si institutiile de invatamnt sunt doar niste cladiri in care anumite firme
trebui sa faca renovari...
   In concluzie va invit pe cei care conduc acest oras si spital de asemenea sa munciti o zi in
aceasta sectie...prin Primarie caloriferele sunt fierbinti, in saloanele de la Pediatrie sunt reci, e
corect?Dar in biroul directorului de la Spital oare cum sunt?
   Nu am avut intentia de a posta ceea ce am trait azi in aceasta sectie, dar, ma scuzati, vreau
sa traiesc in Sighet si vreau sa imi cresc copilul in Sighet si totodata vreau sa dau ce am mai
bun pentru orasul meu....dar ajutati-ma sa am un spital in Sighet, o scoala buna si de ce nu si
un CLUB SPORTIV SCOLAR in Sighet, unde sa ne putem duce copiii sa fac sport...stim ca
sportul previne riscul de imbolnavire, corect?
   In concluzie, va doresc multa sanatate dragi conducatori, ca nu cumva sa fiti nevoiti sa
ajungeti in acest SPITAL...am uitat...dvs mergeti la Cluj, Tg Mures...sau in strainatate.
   Tot respectul si toata consideratia pentru personalul medical din spital,care isi desfasoara
actvitatea in niste conditii imposibile.  ''
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